
Uspešno v Umagu
Pogovor z Vilijem Grebencem, vodjo
organizacije letovanj pri občinski Zvezi
prijateljev mladine

Solske počrtnice so minile. zaključito se je tudi letovanje
bežigrajskih otrok v bazi Umag in Vransko.

Viljema Grebenca, vodjo organizacije letovanj pri občinski
Zvezi prijateljev mladine Bežigrad, smo zaprosili. naj nam
pove kaj več.

Kako ste zakijučili letovanje?
»Izvršni odborzveze je nazadnji seji obravnaval informacijo

o zaključku letošnjih letovanj bežigrajskih otrok. Po prvih
zbranih podatkih, podrobno poročilo se pripravlja, je letos
letovalo v obeh bazah 805 otrok, od tega 631 šolskth in 174
predšolskih, v osmih izmenah v času od 26. maja do 7.
septembra 1978.«

Kdo vse je sodeloval pri pripravah za organizacijo letovanj?
»Priprave za letovanje se praktično prično vsakič že s poro-

Čilom 2a obdobje, ki je za nami in programom za naslednje
leto- Pri načrtovanju programa in njegovi uresničitvi sodeluje
Sirok krog Ijudi. in sicer: delegati SIS otroškega varstva in
sociainega skrbstva takrat, ko se odiočajo o vižini sredstev,
namenjenih za ietovanje, socialni delavct v osnovnih šolah.
krajevnih skupnostih in vzgojno varstvenih organizacijah,
zdravniki, učitelji in vzgojitelji-člani kluba vzgojiteljev, občtn-
ska zveza za tetesno kulturo. občinski odbor RK in seveda
naša zveza."

VaŠi odgovori potrjujejo, da ste z letovanjem zadovoljni; kaj
pa otroci?

"No, zadovoljni smo. ampak pri vsakem delu, ko ga opraviš,
se vprašaš, ali ga ne bt bilo mogoče opraviti Se bolje. Tako je
tudi pri organizaciji letovanj. Analiza, ki jo vsako leto izdelamo
z vsemi sodelavci, šele pokaže, kaj bi lahko bilo še bolje v
korist otroka. da bi preživel ob morju ali na deželi zdrave.
vesele počitniške dni.

Na drugi del vpraSanja bi moraii odgovoriti otroci. ampak
po vtisu sodeč in srečanjih na cesti. bi lahko rekel, da so bili
zadovoljni.«

Poleg letovanja otrok sklepate tudi pogodbe za zdravstvena
letovanja.

»Res, s starši se neposredno dogovarjamo o predlogih
zdravnika in komrsije za preventivno rehabilitacijo otrok pri
zavodu za socialno medicino in higieno Ljubljana, za zdravlje-
nje otrok v bazah Debeli rtič, Kraljevica in Rakitna. Letos je
bilo sklenjenih 117 pogodb. Prepričan sem. da tudi tukaj niso
izostali dobri rezultati v korist zdravja otrok«

O zaključku letošnjih letovanj in phpravah za prihodnje
bomo še poročali. vendar pa že sedaj lahko izrazimo zado-
voljstvo, da je bilo letovanje mladih bežigrajskih občanov na
morju in na deželi uspešno.


